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 הנמכת דרך דודו דותן בהתאם לתב"ר שאושר  : 20/09 הצעה לסדר היום לישיבת המועצה

 ( יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27הצעה לסדר לפי סעיף )

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

 :    הרקע

בנוגע להנמכת קטע הכביש בדרך דודו דותן העובר מתחת לגשר  אושר תב"ר   2016בשנת  .1

גבוהות יותר לעבור ולצאת מרמת השרון בדרך זו מבלי  להצטרך  \תע"ש ע"מ לאפשר למשאיות  

 לעבור דרך מערב העיר ודרך ראשונים כדי לצאת מהעיר. 

קרו וקורים מקרים שבהם רכב נתקע מתחת הגשר ופוקק   –ובמשך מספר שנים עד היום לפני כן  .2

 ולצומת מורשה.   4את היציאה המזרחית מהעיר לכביש 

הובטח ע"י   –בשלבים מסויימים ובעיקר לקראת הבחירות המקומיות האחרונות ואלו שלפניהם  .3

שר התחבורה ישראל כץ בביקורו שתיפתח כניסה ויציאה דרך רמפות מה שייתר את הצורך  

 בהנמכת הכביש. 

 לאחרונה התברר שתכנית משרד התחבורה הוקפאה ולא תבוצע בקרוב.  .4

התקיעות החוזרות והנשנות של רכבי תושבי העיר בפקקים עקב משאית תקועה עלו ויעלו   .5

וני שקלים עקב הפסד שעות עבודה ועצבים מיותרים. כמו כן הפסד  לתושבי רמת השרון מילי

 שעות עבודה למשק הכללי. 

כל הפתרונות הזמניים והתחכמויות שונות שנוסו בשנים האחרונות אין בהם בכדי לפתור את   .6

 הבעיה. 

 

 : מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן
 

במועצת העיר ולהנמיך קטע הכביש העובר  לבצע בהקדם האפשרי את העבודה שאושרה כבר 

 מתחת לגשר. 

 בכבוד רב,

 , חבר מועצהירון גדות 

 התעוררות 

 


